

## Cahoot Trunk Bag Installation

### Installation Steps:

1. **Choose the Right Rack:**
  - The Cahoot Trunk bag is compatible with the Retrospec Haul Lite, Haul and Hual Wide racks as well as most traditional rear mounted bicycle racks. Ensure your bike has a rear rack that is compatible with the trunk bag. Check the rack's dimensions and weight capacity.
2. **Position the Bag:**
  - Place the trunk bag on top of the rear rack. It should sit evenly without overhanging excessively.
3. **Secure the Bag:**
  - The Cahoot attaches via Velcro straps.
  - **Straps:** Loop them around the rear rack and pull them tight. Make sure the bag is secure but not overly tight to avoid damaging the bag or rack.
  - **Using with Sidekick Do:** If you are using the Cahoot trunk bag in conjunction with the Sidekick Duo Saddlebag Pannier, you will need to use the side velcro straps looped under the Velcro straps of the Sidekick to secure the Cahoot to the Sidekick that is then secured to the rack.
4. **Check Stability:**
  - Give the bag a gentle shake to ensure it's secure. Adjust the straps if necessary.
5. **Adjust for Load:**
  - If you're carrying items in the bag, distribute the weight evenly. This helps maintain balance while riding.
6. **Test Ride:**
  - Before heading out on a long ride, take a short test ride to ensure the bag remains secure and doesn't interfere with your cycling.
7. **Do a Test:**
  - Before heading out for a long ride, do a quick test to ensure that the bag is secure and doesn't interfere with your handling.

Once everything is set up, you're ready to enjoy your ride!

**NOTE:** If using the Cahoot with the Sidekick Duo Saddlebag Pannier, run the side Velcro straps of the Cahoot under the top Velcro Straps of the Sidekick Duo.

## Instructions d'Installation du Sac de Porte-Bagages Cahoot

### 1. Choisissez le Bon Porte-Bagages :

- Le sac de porte-bagages Cahoot est compatible avec les porte-bagages Retrospec Haul Lite, Haul et Haul Wide, ainsi qu'avec la plupart des porte-bagages arrière montés sur les vélos traditionnels. Assurez-vous que votre vélo est équipé d'un porte-bagages compatible. Vérifiez les dimensions et la capacité de poids du porte-bagages.

### 2. Positionnez le Sac :

- Placez le sac de porte-bagages sur le dessus du porte-bagages arrière, en vous assurant qu'il est bien centré sans trop dépasser.

### 3. Fixez le Sac :

- Le Cahoot se fixe à l'aide de sangles en Velcro.
- **Sangles** : Enroulez les sangles en Velcro autour du porte-bagages arrière et tirez-les bien. Assurez-vous que le sac est sécurisé, mais pas trop serré pour éviter d'endommager le sac ou le porte-bagages.

### 4. Utilisation avec le Sidekick Duo :

- Si vous utilisez le sac de porte-bagages Cahoot en conjonction avec le Sidekick Duo Saddle Bag Pannier, utilisez les sangles en Velcro latérales du Cahoot en les enroulant sous les sangles en Velcro du Sidekick pour sécuriser le Cahoot au Sidekick, qui doit ensuite être fixé au porte-bagages.

### 5. Vérifiez la Stabilité :

- Secouez doucement le sac pour vous assurer qu'il est bien fixé. Ajustez les sangles si nécessaire.

### 6. Ajustez pour la Charge :

- Si vous transportez des objets dans le sac, répartissez le poids de manière uniforme pour maintenir l'équilibre pendant que vous roulez.

### 7. Faites un Essai :

- Avant de partir pour une longue balade, faites un court essai pour vous assurer que le sac reste sécurisé et ne gêne pas votre conduite.

Une fois tout installé, vous êtes prêt à profiter de votre balade !

**REMARQUE** : Si vous utilisez le Cahoot avec le sac panier Sidekick Duo, faites passer les sangles Velcro latérales du Cahoot sous les sangles Velcro supérieures du Sidekick Duo.